
EEnntteessaa ppeerr SSaabbaaddeellll és una organització civicopolítica que treballa pel progrés de Sabadell a partir dels valors
de l’esquerra.
L’Entesa és l’alternativa ciutadana que compta amb un programa de govern per fer de Sabadell una ciutat més respectuosa
amb les persones i el medi, on siguin prioritàries la cohesió social, la democràcia participativa, la riquesa cultural, el dinamisme
econòmic, els serveis públics de qualitat i la gestió rigorosa i austera dels diners públics.
L’Entesa entén l’acció política com un servei a la col·lectivitat, tot defensant l’ètica, la participació, el diàleg i la renovació dels
representants.
L'Isidre Soler i la Nieves García són els dos regidors d’Entesa a l’Ajuntament de Sabadell.
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Tardor 2006

L’ENTESA PROPOSA... I  LA CIUTAT EN GAUDEIX
Des de 1999 l’Entesa treballa per millorar Sabadell. Hem plantejat nombroses propostes, moltes de les
quals ja són a disposició de la ciutadania. A continuació detallem algunes d’aquestes propostes.

La retirada definitiva del

projecte del Zoo
Proposició d’Entesa al ple d’abril 2004 que dóna per
tancada la possibilitat de situar el zoo terrestre a la
Torre Turull i Can Moragues, aprovada per unanimitat.
L’Entesa va ser l’únic grup polític que sempre es va
oposar a la destrucció d’aquests espais de gran valor
natural.

100 ascensors cada any
El desembre del 2000 L’Entesa va proposar al Ple municipal el compro-
mís d’instal·lar 100 ascensors a l’any en edificis que no en disposen.
La proposta fou desestimada, però posteriorment fou assumida per
l’Oficina de Rehabilitació de VIMUSA.
L’Ajuntament assumeix el cost de la llicència, però es va rebutjar fer
un estudi de necessitats i assumir part del cost d’instal·lació.
En cinc anys s’han instal·lat un centenar d’ascensors.

Una escola bressol cada any
El 2001 l’Entesa va promoure una campanya a favor de la construcció d’una
Escola Bressol pública a l’any. Al Ple municipal del gener de 2002 el govern
municipal va desestimar actualitzar el Pla d’Escoles Bressol i el compromís
de construir-ne una cada any.
L’Equip de Govern ha començat a assumir la importància d’aquests equipa-
ments arrel de l’impuls que li ha donat la Generalitat.
Actualment hi ha 6 escoles bressol públiques a Sabadell.

L’aliança com a 

equipament sanitari públic
Des de l’any 2002 l’Entesa reclama que la Clínica l’Aliança s’obri com
a equipament sanitari públic. 
El 2005 s’arribà a un acord per reobrir-la amb 124 llits, 60 dels quals
concertats per a ús públic.
L’Entesa va proposar al Ple municipal del febrer de 2006 reclamar
que tots els llits fossin concertats per a ús públic, si més no, fins que
es construeixin al Vallès els equipament sanitaris previstos. La
moció va ser rebutjada pels vots contraris del PSC i CiU.
Ara, la Generalitat s’ha compromès a concertar la totalitat dels llits
de l’Aliança tal i com reclamava l’Entesa. 
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Aparcament subterrani
a la Creu de Barberà
Proposta d’Entesa al gener del 2000, que també incloïa la reforma
integral de la zona per dignificar i dinamitzar aquell sector. 
La proposta fou desestimada pel Ple municipal, però finalment
l’Equip de govern l’ha fet seva i les obres es van iniciar l’any passat.
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Carrils bici  a les carreteres
El Ple municipal del febrer del 2000 va aprovar una proposició de l’Entesa a favor de la seguretat dels ciclistes a la carre-
tera de Matadepera. El tram fins a l’ermita de Sant Julià es va inaugurar fa un any i l’obra va ser finançada per la
Diputació de Barcelona.
Al juliol del 2005 es va aprovar una nova moció de l’Entesa instant a la Generalitat a adequar la carretera de Castellar.

Creació d’un 

servei de mediació comunitària
Proposta d’Entesa aprovada pel Ple municipal del febrer del 2004. 
El servei s’ha posat en marxa fa pocs mesos i té per objectiu de facilitar la resolució de con-
flictes, tant de caràcter públic com privat, a partir de la reflexió, del diàleg i de la tolerància. 

Cerimònies laiques al tanatori
Servei posat a disposició de la ciutadania a partir d’una proposta d’Entesa aprovada per la
Junta de Govern Local el passat mes de juny.

TAMBÉ HAN ESTAT PROPOSTES DE L’ENTESA:
• Rehabilitació del Raval d’Amàlia. L’Entesa ho reclama des del mandat passat i finalment serà possible gràcies al Pla de Barris de la Generalitat.

• L’impuls d’un debat municipal sobre la política de joventut
• Retirada de la Taxa de Residus. Oposició al model de taxa que proposava l’equip de govern. Demanda de diàleg.

• Compromís municipal en la retolació dels comerços en català
• Modificació del projecte dels carrers Convent / Vilarrúbies que contemplava edificar en el pati interior de l’illa.

• La redacció d’un Pla per a la immigració
• L’elaboració d’un Pla de reducció de residus municipals
• La cessió de locals als col·lectius de joves
• Acord per a la protecció dels espais naturals de la plana del Vallès 
• Proposta de millora del projecte de la Ronda Oest / Nord 
• Recuperació de la Masia de Can Llong.
• Mediació municipal amb el col·lectiu okupa
• Fomentar l’agricultura ecològica i desincentivar l’agricultura de productes transgènics.
• Mesures favorables a la reducció de residus i petició d’una Llei Catalana de Prevenció de Residus 
• Creació d’una Oficina del Patrimoni de la ciutat a la Casa Duran
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servei contra el “mobbing inmobiliari”
Servei de suport a les víctimes de l’assetjament immobiliari, aprovat pel Ple municipal del setembre del 2004 a
proposta de l’Entesa.
Finalment, un any i mig després de la seva aprovació, el servei vinculat a l’OMIC s’ha posat en marxa.

MMÉÉSSSSAABBAADDEELLLL, 3 de maig de 2006

Servei d’adequació habitatges Gent gran
El Ple municipal del passat mes de maig va aprovar una proposta de l’Entesa per a crear un
servei encarregat d’informar, assessorar, orientar i ajudar a les persones grans a adaptar els
seus habitatges a les seves noves necessitats funcionals i de mobilitat. 
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retirada de la Medalla d’honor a Franco
La retirada de medalles d’honor de la ciutat rebudes per dirigents franquistes i l’otorgament de
la Medalla de la ciutat de mode col·lectiu als lluitadors en defensa de la legalitat  republicana.

DDIIAARRII DDEE SSAABBAADDEELLLL, 29 d’abril de 2005

DDIIAARRII DDEE SSAABBAADDEELLLL, 27 de gener de 2006

Pagament del temps real 
als aparcaments
L’Entesa va proposar que s’ajustessin les tarifes dels aparcaments al temps real d’utilització
(gener 2004), però fins el juliol de 2005 no es va fer realitat aquest canvi i amb una contraparti-
da realment alta: un increment del 24%!
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